

c-heads magazine ❤



about c-heads

a contemporary snapshot of youth culture

300.000 Leser machen C-Heads zu einem der meistgelesenen unabhängigen Kulturmagazinen im deutschsprachigen Raum und international anerkannt.

Seit 2006 zeigt C-Heads Magazine eine Momentaufnahme der modernen Jugendkultur und bringt talentierte Menschen aus aller Welt zusammen. Gedruckt und online findet man in dem in Wien / Berlin gegründeten Magazin, die volle Palette an Kreativität aus den Bereichen der Fotografie, Girls, Mode, Musik, Kunst und Kultur.

„Entdecke exklusive Editorials, bewegende Gedanken, Designer, Models und Stylisten, Musiker und Autoren aus aller Welt, die gemeinsam unsere Leser mit großartigem Talent, den neuesten Trends und Inspirationen versorgen.“

Since 2006 C-Heads Magazine shows a snapshot of youth culture, bringing together the most talented people. In print and online the Vienna / Berlin based magazine shows a full creative range of photography, fashion, music, art and culture. Explore exclusive editorials and the best of designers, models, stylists, musicians and writers from different parts of the world, who merge to feed our 300,000 readers with amazing talent, latest trends and inspiration.









independent & interactive philosophy

Artist create their own reality and show us their inner emotions and their interpretation of the current world.

Art is a special and unique language - a universal language, that needs no translation - it is understood worldwide. We think that art is and should be an important part of life.

Breathtaking pictures telling stories. Of moments. Of traveling. Models that make us dream. Music that touches and supplies the soundtrack of life. Fashion that can show who you are and what you want to express.

Creativity shows our individuality and broadens our horizons. And it connects us to each other.

C-Heads is an independent, international and interactive online and print magazine - a platform for visual artists - and offers the reader a timeless insight into current trends and styles of youth culture.

Künstler erschaffen Wirklichkeit – zeigen uns ihre innersten Emotionen und eine Interpretation unserer gegenwärtigen Welt. Kunst ist eine besondere, unikate Sprache – eine universale Sprache, die keine Übersetzung benötigt – und überall weltweit verstanden wird.

„Wir sind der Meinung, das jegliche Art von Kunst ein wichtiger Teil des Lebens ist und sein sollte.“

Atemberaubende Bilder erzählen Geschichten. Von Momenten. Von Reisen. Models lassen uns träumen. Musik, die uns berührt und unser Leben mit einem Soundtrack untermauert. Gewagte Mode, die uns zeigen kann, wer wir sind und was wir damit ausdrücken wollen. Kreativität ermöglicht uns Individualität und erweitert unseren Horizont.

„Und all dies verbindet uns miteinander.“

C-HEADS ist ein unabhängiges, internationales und interaktives Online und Print Magazine – eine Präsentations-Plattform für visuell veranlagte Künstler, Schreiber, Musiker und Kreative – und bietet dem Leser einen zeitlosen Einblick der heutigen Gegenwart und Jugendkultur.







how knows facts and details

C-HEADS Online

- * 3.000.000 monthly pageviews
- * 240.000 unique visits
- * täglich neue Interviews und Artikel
- * täglich exclusive Editorials von Photographen aus aller Welt
- * Exclusive Videopremieren
- * Ausgewählte Fotos und Videos aktueller Produktionen
- * Exclusive Premieres von Lookbooks
- * internationales C-Heads Team
- * Promotion von Veranstaltungen mit Gewinnmöglichkeiten
- * Gewinnspiele von zb Gutscheinen oder Sachgewinnspielen
- * weltweites Netzwerk an Kreativ-Kontakten

C-HEADS Online

*Page views: 3.000.000 / monthly

*unique visits: 230.000

* Exclusive interviews and articles every day

*Exclusive daily editorial of worldwide Photographers

*Exclusive video premieres

*Selected photos and videos of current productions

*Exclusive premieres of look books

* International C-HEADS-Team

* Promotion of events with win -option

*Raffles

* Worldwide network of creative contacts

C-HEADS Print-Magazine

- * Erscheint 2 mal jährlich limited edition
- * Etwa 180 Seiten stark
- * 10 bis 20 ausgewählte Photographen shooten ein thematisch vorgegebenes exclusives Editorial
- * Exclusive Interviews mit Künstlern
- * Exclusive Gedichte, Lyric und Kurzgeschichten
- * Print Ausgabe erhältlich in ausgewählten stores weltweit
- * Online verfügbar als download

Social Media C-HEADS

* A strong community on Facebook and Instagram

Facebook Fans: > 460.000

Instagram Followers: > 250.000

Tumblr Followers: >25.000

C-HEADS Social Media

- * stark verbundene Community auf Facebook und Instagram

* Facebook Fans: >460.000

* Instagram Followers: >250.000

* Tumblr Followers: >25.000



the sisters behind

Christine and Sigrun Guggenberger, two Carinthia sisters, founded C-Heads Magazine around seven years ago. What started as a small project in the living room has now become far more than the two could ever imagine.

In the early days, they lived in two different cities but eagerly shared their ideas for the magazine from afar. Christine was based in Vienna, one of the most beautiful cities of Europe but found herself in a rather dull office job. While Sigrun, who now lives in Berlin, was based in London working behind the scenes of the fashion industry with Vivienne Westwood.

Today the team is much bigger. And more colourful. Editors from around the world contribute their wisdom, and each edition is designed to stimulate thinking or simply entertain. Music that touches and becomes the soundtrack for life, images that seduce and people who inspire - these are the things C-Heads embodies.

C-Heads has always been the central point in Christine and Sigrun's lives. It is a work in progress, the place where they can show what they find beautiful. And what is important to them.

Die Schwestern aus Kärnten, Christine und Sigrun Guggenberger, haben vor ungefähr 7 Jahren das C-Heads Magazine gestartet. Was als kleines Projekt im Wohnzimmer begann, ist mittlerweile weit mehr geworden als die beiden jemals erahnen konnten.

Das Team ist grösser geworden. Und bunter. Editoren aus aller Welt steuern ihre Perlen bei. Beiträge die zum Denken anregen. Oder die einfach unterhalten. Musik die berührt und den Soundtrack zum Leben schreibt. Bilder die verführen. Menschen die inspirieren. In den Anfängen wurde eifrigst zwischen Wien und London kommuniziert. Christine hat sich damals in einer der schönsten Städte Europas in einem doch eher trockenen Bürojob bewährt, während Sigrun, die mittlerweile in Berlin lebt, bei Vivienne Westwood in London hinter die Kulissen der Modebranche blicken durfte.

C-Heads war auch damals schon der zentrale Punkt in ihrem Leben; ein work in progress, der Ort an dem wir alle genau das zeigen können was wir schön finden. Und was uns wichtig ist.

A color photograph of a woman with blonde hair, wearing a black cardigan over a white collared shirt and a plaid skirt, standing in a garden. She is holding a large, brown tabby cat in her arms. The background shows green grass, bushes, and trees. The image has a slightly grainy texture.

**fashion
photography
lifestyle
youth-culture
erotic
music
parties
travel
art**



c-heads magazine ❤

all images by
Dirk Mai, Ian Maddox, Lauren Engel, Rupert LaMontagne
Marc Schuhmann, Natalie Cottée, Cameron Hammond
Dominic Clarke, Stefan Dotter, Débora Liberato, Death of Youth
Corrine Jade Noel, Driely S. and Jon Stars

© 2015 / c-heads

contact:
Christine Guggenberger / Sigrun Guggenberger
Mittergasse 21 / 1140 Vienna / AUSTRIA
Email: contact@c-heads.com / www.c-heads.com